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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr. !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi

XXXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„A Kormány az érettségiző fiatalok mekkora arányát tartaná ideálisnak, hogy
bekerű ljenek a felsőoktatásba?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány az érettségiző fiatalok mekkora arányát tartaná ideálisnak, hogy beker űljenek a

felsőoktatásba?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2014. július 09.

Tisztelettel :

Schmuck Erzsébet
országgyűlési képviselő
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Érkezeg : 2014 JÚ!_ 1 1.

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az előterjesztő hozzájárulásával benyújtóként csatlakozok a

K/754.számú A kormány mely szakokat tartja feleslegesnek a felsőoktatásban? ,

K/755.számú A Kormány a jelenleginél több vagy kevesebb fels őoktatási intézményt látna

Magyarországon?,

K/756. számú A Kormány a jelenleginél több vagy kevesebb hallgatót látna a

felsőoktatásban?,

1(/757. számú A Kormány az érettségiző fiatalok mekkora arányát tartaná ideálisnak, hogy

bekerűljenek a felsőoktatásba? ,

1(1758 . számú A Kormány az állami ösztöndíjas és a költségtérítést fizető hallgatók milyen

arányát tartaná ideálisnak a felsőoktatásban? ,

1(1759. számú Szükségesnek tartja-e a Kormány, hogy minden megyében legyen legalább eg y

felsőoktatási intézmény? és a

1(1760. számú A Kormány álláspontja szerint a Kecskeméti F őiskola vagy a Budapesti

Műszaki Egyetem is "nem professzionális módon" és "felel őtlenül" gazdálkodott-e a

forrásokkal, és rektor-helyettesként, illetve tanszékvezetőként Palkovics Lászlónak volt-e

köze ehhez a "felelőtlen" működéshez?

című írásbeli kérdésekhez .

Budapest, 2014 . július 11 .

Ikotit István
országgyű lési képviselő

LMP
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